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Abstract (en)
The carrier has multiple holes for inserting pipette tips, and a detachable unit for detachable connection of a frame (1) and a plate. Contact areas (8)
are fixed at an upper edge (7) of the frame and a lower side of the plate. The contact areas are connected with each other if the plate is attached on
the frame. A guide element (9) is aligned transverse to the contact areas at the frame and the plate, where the contact areas are interlinked with a
lateral clearance. The guide element is connected at side walls (2-5) of the frame, where the side walls are fixed opposite to each other.

Abstract (de)
Träger für Pipettenspitzen mit - einem vier Seitenwände (2 bis 5) aufweisenden Rahmen (1), - einer Platte (21) mit einer Vielzahl Löcher (23) zum
Einsetzen von Pipettenspitzen (36) und - Mitteln zum lösbaren Verbinden von Rahmen (1) und Platte (21), - die Kontaktflächen (8,32) am oberen
Rand (7) des Rahmens (1) und an der Unterseite (24) der Platte (21) aufweisen, die einander berühren, wenn die Platte (21) auf dem Rahmen
(1) aufgesetzt ist, und - die an Rahmen (1) und Platte (21) quer zu den Kontaktflächen gerichtete Führungselemente (9,33) aufweisen, die mit
seitlichem Spiel ineinandergreifen, wenn die Platte (21) auf den Rahmen (1) aufgesetzt ist.
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